
WESTLANDVERSTANDIG

Rondvraag voor de Commissie MO van 26 november 2018

Op dit moment zijn er voortdurend vragen over de bezetting van onze 
basisscholen. Bekend is dat per 1 oktober de aantallen leerlingen per 
leeftijd weer bekend zijn voor alle scholen / locaties. Dus heldere cijfers 
van het aantal kinderen dat een plek op een school moet krijgen.

Scholen die groeien weten ook redelijk goed in te schatten hoeveel 
leerlingen er in dit schooljaar nog instromen tot de zomer en wat de 
huisvestingsbehoefte zowel in dit schooljaar als in het nieuwe schooljaar 
nodig is.

De volgende vragen:
Is daar informatie van en wat betekent dat voor de te verwachten 
investeringen vanuit de gemeente?
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Fractievoorzitter Westland Verstandig


